
Mestská časť Košice - Kavečany, Široká 17/A , 040 01 Košice 

ZÁPISNICA 

z XIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice - Kavečany, konaného dňa: 
14.08.2024 

Začiatok: 16,05 hod. Ukončenie: 17,35 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Správa miestneho kontrolóra o svojej činnosti 
Správa o plnení rozpočtu MČ Košice — Kavečany za I. polrok 2024 
Úprava rozpočtu na r. 2024 
Správa o činnosti starostu MČ Košice — Kavečany od posledného zasadnutia miestneho 
zastupiteľstva 
Rôzne 
Záver 
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K bodu I 
XIII. zasadnutie MsZ otvoril zastupujúci starosta Michal Bradovka privítaním poslancov 

mestskej časti. Zastupujúci starosta skonštatoval, že sú prítomní všetci štyria poslanci a teda 
MsZ je uznášania schopné. 
Za zapisovateľku XIII. zasadnutia MsZ zastupujúci starosta určil Ing. Ingrid Simeonovú a za 
overovateľov zápisnice poslancov Mgr. Agátu Šemrákovú a Michala Bradovku. 
Program obdržal každý v pozvánke. Starosta sa opýtal, či má niekto nejaké návrhy k programu 
rokovania, ak by mal nech sa vyjadrí. Nikto sa neprihlásil. 

Zastupujúci starosta dal hlasovať o programe: 

e hlasovanie: prítomní - 4, za - 4, proti - 0, zdržali sa -O — Program bol schválený. 

K bodu 2 
Zastupujúci starosta Michal Bradovka uviedol, že miestny kontrolór predkladá na rokovanie 

MsZ Správu okontrolnej činnosti od posledného zasadnutia MsZ. Správa bola vypracovaná 
písomne a poslanci si mali možnosť správu preštudovať. Zároveň poprosil miestneho kontrolóra 
Ing. Ľudovíta Priestera aby poslancov bližšie oboznámil so svojou správou. Ing. Ľudovít Priester 
uviedol, že najzaujímavejším bodom správy je plnenie rozpočtu k 30.6.2024 a s tým súvisiaca III. 
úprava rozpočtu, ktorou sa zvyšuje deficit rozpočtu, preto je vlastne potrebné úpravu schváliť do 
31.8. Zastupujúci starosta otvoril k bodu rokovania diskusiu. 
Nakoľko sa nikto z poslancov neprihlásil, diskusiu zastupujúci starosta ukončil 

a predniesol návrh uznesenia, o ktorom dal hlasovať. 

Uznesenie č. 67 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa $ llods.4 písm. a) a b) 
v súlade s $ 18d a 18f ods. 1 písm. b) a ď) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov berie na vedomie správu o činnosti miestneho kontrolóra MČ 
Košice — Kavečany od XII. zasadnutia MsZ.



O 

e hlasovanie: prítomní - 4, za - 4, proti -0, zdržalisa-0 — Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 3 
Zastupujúci starosta Michal Bradovka uviedol, že k tomuto bodu rokovania boli poslancom 

zaslané materiály aodovzdal slovo ekonómke, Ing. Ingrid Simeonovej, ktorá stručne 
zrekapituloval záver monitorovacej správy. Uviedla, že k 30.6.2024 boli dosiahnuté celkové 
príjmy 120.880,- Eur, celkové výdavky 146.758,- Eur ateda výsledok hospodárenia po 
vylúčení finančných operácií bol schodok 25.878,- Eur. Následne zastupujúci starosta otvoril 
k bodu rokovania diskusiu. 
Nakoľko sa nikto z poslancov neprihlásil, diskusiu zastupujúci starosta ukončil 

a predniesol návrh uznesenia, o ktorom dal hlasovať. 

Uznesenie č. 68 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa 8 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomiesprávu 
o plnení rozpočtu za obdobie k 30.06.2024. 

e hlasovanie: prítomní - 4, za - 4, proti - 0, zdržali sa - 0 Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 4 
Zastupujúci starosta odovzdal opäť slovo ekonómke Ing. Ingrid Simeonovej, ktorá III. úpravu 

pripravovala. Ing. Ingrid Simeonová informovala poslancov, že ide vlastne o úpravu, pri ktorej sa 
mení celková výška príjmov aj výdavkov a zároveň sa touto úpravou zvyšuje aj schodok rozpočtu, 
preto je potrebné ju schváliť uznesením. Ďalej konštatovala, že táto úprava nadväzuje vlastne na 
čerpanie rozpočtu k 30.6.2024 a oboznámila poslancov s najvýznamnejšími zmenami na 
položkách. V príjmovej časti to bolo hlavne navýšenie darov, transferu na stravovanie dôchodcov 
a poplatkov a platieb za predaj výrobkov a služieb, ktorých výšku bolo potrebné aktualizovať. Vo 
výdavkovej časti bolo potrebné navýšiť hlavne príspevok na stravovanie dôchodcov, náklady na 
športové akcie, príspevok na stravovanie zamestnancov, splácanie úrokov z úveru a ďalšie menšie 
položky. Upravené boli aj finančné operácie. Úprava rozpočtu v tabuľkovej forme j Je súčasťou 
zápisnice. Ing. Ingrid Simeonová ďalej oboznámila poslancov s finančnou situáciou mestskej časti 
a vysvetlila prečo bolo potrebné prijať dlhodobý úver a na aké účely ho MČ používa. 
Zastupujúci starosta otvoril k bodu rokovania diskusiu. 
Gabriel Hudák — keby sme boli vedeli, že je taká situácia, neboli by sme sa tak bránili tomu úveru. 
Nakoľko sa už nikto z poslancov neprihlásil, diskusiu starosta ukončil 

a predniesol návrh uznesenia, o ktorom dal hlasovať. 

Uznesenie č. 69 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa 8 11 ods. 4 písm. b) zákona č 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a $ 14, ods. 2 písm. b) zákona č. 
583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy ao zmene a doplnení niektorých 
zákonov schvaľuje III. úpravu programového rozpočtu MČ Košice-Kavečany na rok 2024, 
kde sa menia celkové príjmy a výdavky takto: 

Príjmová časť 

Bežné príjmy 4490 € 
Poplatky a platby za predaj veoo fb tovarov a služieb + 3 250€ 
Príspevky a dary + 1 000 € 
Tuzetnské bežné transfery v rámci VS



- Transfer na stravovanie dôchodcov + 240 € 

Kapitálové príjmy 0€ 

Príjmy spolu 4 490 € 

Výdavková časť 

Bežné výdavky 12 931€ 
Program 3: Služby občanom 

6./ Sociálna pomoc občanom 
- Stravovanie dôchodcov-príspevok + 2102€ 

Program 5: Vzdelávanie, kultúra a šport 
4./ Organizácia kultúrnych podujatí 

- Športové popoludnie pre deti, MDD - 500 € 
- Mesiac úcty k starším + 500 € 
- Zvyky a tradície na dedine + 200€ 

7. Rekreačné a športové služby 

- Športové akcie + 3300€ 
Program 6: Miestne komunikácie a doprava 

1./ Správa, údržba a výstavba MK 
- Oprava, údržba MK + 400 € 
- Všeobecný materiál + 231% 

3./ Doprava za kultúrou, športom a zábavou 
- Zájazd na kúpalisko + 1200€ 

Program 8: Podporná činnosť Ň 
1./ Podporná činnosť — správa MC 

- Všeobecný materiál a 400 € 
- Stravovanie — príspevok + 3000€ 
- Prídel do sociálneho fondu + 200 € 

2./ Ostatná podporná činnosť MČ 
- Splácanie úrokov z úveru + 1722€ 
- Splátka poplatkov z úveru + 116€ 
- Poplatky banke + 60 € 

Kapitálové výdavky 0€ 

Výdavky spolu 12 931 € 

Finančné operácie - príjmy 40 510€ 
Prevod z rezervného fondu + 6010€ 
Dlhodobý bankový úver + 34 500 € 

Finančné operácie - výdavky 32069 € 
Splátka istiny kontokorentného úveru 4 32009€ 

hlasovanie: prítomní - 4, za - 4, proti - 0, zdržali sa - 0 Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 5 

Zastupujúci starosta Michal Bradovka uviedol ďalší bod rokovania a to správu o svojej činnosti 
od posledného zasadnutia MsZ, ktorá je zároveň aj zhrnutím celej jeho činnosti za pol rok vo 
funkcii zastupujúceho starostu. Svoju činnosť zhrnul v bodoch:



- podarilo sa nám preklenúť nepriaznivú finančnú situáciu získaním dlhodobého bankového 

úveru vo výške 34.500,- Eur na kapitálové výdavky: 

- urovnať nájomné zmluvy na reálne sumy. Bola podpísaná nová zmluva so spoločnosťou Antik, 
ktorá nám doteraz neplatila nič za umiestnenie svojich zariadení na streche našej budovy: 

- Penzión pod Hrešnou — tam vidím dosť veľký potenciál. Treba tie dolné priestory vypratať 

a prenajať firmám ako skladovacie priestory. Treba sa tomu venovať do budúcna, bude to ďalší 
príjem pre MČ. Jedna ponuka už bola, od firmy Tobau ale to už bude riešiť nový starosta: 

- Chata Hrešná — sú tam veci, ktoré treba dať do poriadku v rámci údržby ale to treba nechať na 

nájomcovi: 
- Požiarna zbrojnica je to neuralgický bod. Je potrebné si sadnúť s nájomcom p. Oravcom, že 

ako sa dohodneme. On je ale mimo SR, vráti sa až v októbri: 

- začal som sa zaoberať aj s cintorínom, jednak čo sa týka odkupu pozemkov od p. Kajlu ale 

kvôli financiám v tom teraz nepokračujeme a jednak, že sme prijali nový Dodatok č.3 k VZN 

o cintoríne, 

- lístky do ZOO — zmenil som systém ich poskytovania, nedávajú sa plošne každému kto si 

popýta ale len na akciách za odmenu: 
- tradične prvú augustovú nedeľu sa konal už XXXIV. ročník Malého Kavečianskeho maratónu, 

ktorý sme organizovali spolu s TJ Mladosť a dobrovoľníkmi, mal veľmi dobrú odozvu, bolo 

216 štartujúcich, 120 detí: 

- čo sa týka rekonštrukcie nízkonapäťového vedenia, tak všetky stípy sú vymenené a verejné 

osvetlenie sa preložilo na nové stípy. Aj rozhlas natiahnu, my kúpime nové konzoly aj 
amplióny a oni ich uložia. O rok-dva bude 2.etapa výmeny nízkonapäťového vedenia, tak 

potom treba myslieť nato, aby sa aj na tých uliciach, kde bude prebiehať, vymenili rozhlasové 

konzoly, 

- vjúni bola vykonaná II. úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením starostu presunom 

rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenila celková výška 

schváleného rozpočtu a je potrebné ju len zobrať na vedomie. Stručne oboznámil poslancov 

s najvýznamnejšími zmenami na položkách. Úprava rozpočtu v tabuľkovej forme je súčasťou 

zápisnice. 

Starosta otvoril k bodu rokovania diskusiu. 

Ján Ondira — Kavečanci by mali mať vstup do ZOO na občiansky preukaz. 

Mgr. Agáta Šemráková — k tej ponuke, čo sa spomínala minule rekonštrukcia kotolne v Čajovni 

malo by byť viac ponúk nielen dve od miestnych. 

Nakoľko sa už nikto z poslancov neprihlásil, diskusiu zastupujúci starosta ukončil 

a predniesol návrh uznesenia, o ktorom dal hlasovať. 

Uznesenie č. 70 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa $ 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomie II. 
úpravu programového rozpočtu MČ Košice-Kavečany na rok 2024 opatrením starostu v zmysle 8 

14, ods. 2, písm. a) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

v znení neskorších predpisov a na základe splnomocnenia starostu MČ vykonávaním nevyhnutých 

zmien v rozpočte takto: 

Príjmová časť 

Bežné príjmy 0€ 

Poplatok za rozvoj - 150€ 

Príspevky a dary + 150€ 

Kapitálové príjmy 0€ 

Príjmy spolu . 0€



Výdavková časť 

Bežné výdavky 0€ 

Program 2: Interné služby MČ 

2./ Zabezpeč.úkonov spojených s voľbami a referendom 

- Voľby Prezidenta SR a do EP + 285€ 

Program 3: Služby občanom 

6./ Soc.pomoc občanom v hmot.a soc.núdzi 

- Stravovanie dôchodcov — príspevok + 400€ 

Program 5: Vzdelávanie, kultúra a šport 

3./ Prevádzka kultúrneho domu 

- Interiérové vybavenie - 100€ 

8./ Lyžiarske stredisko 
- Údržba, opravy Penzión + 100€ 

Program 6: Miestne komunikácie a doprava 
1./ Správa, údržba a výstavba pozemných komunikácií 

- Oprava, údržba MK - 400€ 

Program 8: Podporná činnosť “ 

1./ Podporná činnosť — správa MČ 

- Interiérové vybavenie - 200€ 

- Prevádzkové stroje, prístroje, zariadenia - 100€ 

- Všeobecné služby - 285€ 

- Provízia Ň + 11€ 

2./ Ostatná podporná činnosť MC 
- Splácanie úrokov v tuzemsku banke + 228€ 

Kapitálové výdavky 0€ 

Výdavky spolu 0€ 

e hlasovanie: prítomní - 4, za-4, proti - 0, zdržali sa - 0 Uznesenie bolo schválené. 

Uznesenie č. 71 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Kavečany podľa $ llods.4 a 813 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na 

vedomie informáciu starostu MČ Košice — Kavečany o jeho činnosti. 

e hlasovanie: prítomní - 4, za-4, proti - 0, zdržali sa - 0 Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 6 

Zastupujúci starosta, Michal Bradovka otvoril bod rokovania rôzne a opýtal sa, či majú 

poslanci niečo na prerokovanie. 
Mgr. Agáta Šemráková — 1.) na ten pozemok nad cintorínom, ktorý chceme odkúpiť treba dať 

urobiť súdnoznalecký posudok aby sme vedeli cenu, 2.) je potrebné pripomienkovať do 30.9. 

územný plán: 3.) treba zredukovať zeleň na detskom ihrisku lebo je tam zlý výhľad na cestu 

a takisto by bolo dobré vyrezať aj stromy pod cintorínom čo sú nad chodníkom na Budanovej lebo 

je stále zasypaný lístím: 4.) Telekomunikácie nech dajú do poriadku svoje káble lebo im ovísajú 

a stípy sú zhnité. 

Gabriel Hudák — chatári si dali vyasfaltovať cestu na Humniská, je to cesta len pre nich alebo pre 

všetkých? 
Michal Bradovka, zastupujúci starosta — je to verejná cesta. 

Nakoľko sa už nikto z poslancov neprihlásil, zastupujúci starosta bod rôzne uzavrel.



K bodu 7 
Starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie MsZ ukončil. 

sussasosávovoe 0 oogoodansnnasona aneoeosávoe 

M--hall Bradovka “ 
Zastupujúci starosta 

MČ Koše - Kavečany 
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Zápisnica vyhotovená dňa: 16.08.2024 
Zapísala: Ing. Ingrid Simeonová — .unúnsnsnn nn A 
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Prílohy: 

Pozvánka 
Prezenčná listina 

Hlasovanie 
Správa o činnosti kontrolóra mestskej časti 
Správa o plnení rozpočtu MČ Košice — Kavečany za I. polrok r. 2024 
III. úprava rozpočtu na r. 2024 
Rozpočtové opatrenie starostu č.2/2024 z 
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